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Punkt 
(Beskrivelse) 

Mødeleder: 
Klaus 
Referent: 
Rikke  
Afbud:  
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Godkendelse af 
dagsorden og 
referat 
 

 
Referatet har været 
udsendt med 
mulighed for 
eventuelle justeringer 

  
Referat godkendt 
 
Underskriftbilag sendt rundt. 
 

O (D) 17.295 
 =17.45 

 

At alle er 
orienterede om 
hvad der rører 
sig på 
områderne 
siden sidste 
møde. 

Siden sidst 
Orienteringer og 
meddelelser fra: 

 Formand  
 Skoleledelsen 
 Personale 
 Elevråd  

 

Skoleledelsen: 
SB valg og tidsplan  
 
Formand:  
Ingen meddelelser 
 
Skoleledelsen: 
1. På næste skolebestyrelsesmøde d. 24. 
marts er første time alm. møde, sidste 
time valgmøde. 
Interesserede kan komme, uanset om 
man stille op eller ej. Fra KB Birgitte 
Baktoft. 
På valg: Marc Skov Hansen og Signe 
Barnes, Rasmus Lund Broe, Louise 
Heiberg. 
Skoleledelsen skriver ud vedr. valg til alle 
forældre. 
Klaus skriver evt, til alle forældre med 
opfordring om at stille op 
 
2. Trafiksikkerhed på skemaet. Rådet for 
Sikker Trafik har udsendt materiale. 
 
3. Planlægning af kommende skoleår er 
gået i gang, herunder økonomi. Ramme 
for processen er sendt til SKB sammen 
med fagfordelingsprocessen. 
 
4. Corona: Vi holder fortsat på enkelte 
forholdsregler, men regner med at løse op 
1. april. Vi smitteopsporer stadig. Når der 
er smitte i en klasse, gives der 
hjemmetest med hjem. 
 
5. Børnehaveklasser 2022-2023.  
Der er tre børnehaveklasser næste 
skoleår, og vi mangler en 
børnehaveklasseleder. Der er kommunale 
forflyttelser, da der er overtallighed på 
andre skoler. 
 
6. Der er købt hjælp i forbindelse med 
afgang af viceskoleleder. Vi har købt timer 
hos en anden skole i kommunen. 
 
 



 

Personale:  
Der er ansat to pædagogmedhjælpere i 
SFO. 
 
Elever:  
Der er udvidet, så mellemtrin og 
indskoling også begynder at afholde 
elevrådsmøder.  
Der er trivselsambassadører. 
 

OD 17.296 
= 18.10 

At alle er 
orienterede om 
den 
økonomiske 
ramme for 
driften af 
Klostermarks- 
skolen 

Skole og SFO 
 
Årets resultat 21 
Budget 22 

Budgettet blev gennemgået 
 
Orientering og drøftelse: 
Budget 2022 er ikke balance, der er 
underskud. 
Det er engangs- og drift udgifter som 
påvirker resultatet. 
 
Ledelsen arbejder med forskellige 
scenarier for at løfte nogle af 
udfordringerne. 
 
Kommunalt er Skole/SFO en matrikel i 
den økonomiske ramme 
Skole og SFO har dog adskilt budget i 
forhold til forældrebetalingsdelen. 
 
Beslutning: 
SKB godkender foreløbig budgettet, og 
kigger på det igen d. 24/3 i forhold til tiltag 
omkring det forventede underskud. 
 
Fagbudget 
Skolen har et udvalg, der består af 
lærerrepræsentanter fra forskellige 
fagområder – ØMU. Dette udvalg fordeler 
økonomi til indkøb af lærermidler i fagene. 
 
Lige nu er vi i gang med at få nye 
klassesæt i matematik. 
 
Ligeledes afsættes der penge til 
klassekasserne til forskellige aktiviteter og 
andet undervisningsrelateret materiale. 
 

   
 

Spisning   

OD 17.297 
=18.45 

At 
forretningsorden 
er opdateret 

Forretningsorden 
Hvad skal der stå 
omkring referater 

Ønsket er, at referatet er mere uddybende 
end blot et beslutningsreferat, som der 
står i forretningsordenen pt. Så øvrige 
forældre har bedre mulighed for at følge 
med. 
 
Beslutning: 
Forretningsordenens ordlyd vedr. §9 
(Referater) er ændret. Se 
forretningsorden. 
 
Beslutning: 



 

Forretningsordenen tages op igen i 
august, når den nye SB er på plads 

OD 17.298 
=19.00 
 
 

Kommende 
skoleår 
 

Understøttende tid 
kommende skoleår 
 
 

 
Orientering: 
UVM melder minimums/vejledende timetal 
ud. Ift. UUV meldes et minuttal ud, dette 
er inkl. pauser. Når pauserne er fratrukket, 
har vi antallet af UUV på de enkelte 
årgange. 
 
Af økonomiske årsager skal der være en 
balance mellem forkortet skoledag og 
UUV. Der betales for udvidet åbningstid i 
klub og SFO på baggrund af kortere 
skoledag. 
Der er et ønske i SKB, at skoledagen 
gøres så korte som muligt. 
 
Klub-pædagoger i undervisningen har fået 
en god evaluering. Der er et godt 
samarbejde mellem klubben og skolen. 
 
Beslutning: 
Drøftelsen tages op på et senere møde. 
 

 17.299 
=19.10 

 
 
Børn og unge 
politik 

 
Kortlægning af 
skolens tiltag 

 
SKB har været til møde med politikerne, 
og der er forskellige indsatsområder i 
B&U-politikken. 
 
Skolen har igangsat indsatser, som der 
løbende bliver arbejdet med. 
Der er vist en oversigt til SKB. 
 
Eks. ”talent”, hvor skolen vil arbejde med 
forskellige talenter, da alle elever har 
talenter, der kan udfoldes. 
Ole (lærer) er ansat til at få dette i spil. 
Succes til DM i fagene i år, hvor vi havde 
49 elever med. 
 

OD 17.299 
-19.20 

 
Viceskoleleder 

 
Rekrutteringsproces 
Ansættelsesudvalg 

 
Beslutning: 
SKB-medlemmer i ansættelsesudvalget: 
Marc Skov Hansen (1. og 2. samtale) og 
Signe Barnes (1.samtale) og Klaus 
Rasmussen (2.samtale). 
 

O  
19.30 
 

Evt. og andet – 
punkter til 
kommende 
møder 

 
Årshjul 
Kantine 
Principper 
 

 
Status på eksterne personer i SKB?  

- Der skal være to, lige nu er der 
kun én. 

- Det er skolen/formanden, der 
inviterer. 

Forslag om repræsentant fra evt. FGU. 
 

 
Vi ses  
Med venlig hilsen 
Pernille 


